
IECAVAS PILSĒTAS IEDZĪVOTĀJU 

KONSULTATĪVĀS PADOMES (IPIKP) SĒDES 

PROTOKOLS Nr. 2 

Bauskas novads, Iecava      
 28.10.2024.  

Padomes sēdi sasauca padomes priekšsēdētāja, sēde tika atklāta 
plkst.18.30  

Sēdē piedalās 5 no 5 padomes locekļiem: Nataļja Kartiševa, Matīss 
Ruša, Iveta Klints, Jānis Briģis, Andris Jarusovs.  

Padome saskaņā ar “Bauskas novada pašvaldības iedzīvotāju 
konsultatīvās padomes nolikumu” ir lemttiesīga.  

Sēdi vada: Nataļja Kartiševa;  

Sēdi protokolē: Iveta Klints;  

Sēdes darba kārtība un pieņemtie lēmumi:  

1. Par IPIKP sekretāra ievēlēšana uz sešiem mēnešiem (sakarā ar dzīves 

vietas maiņu, t.sk. deklarētās adreses maiņu, Arta Kauķe izbeigusi darbu 
Iecavas pilsētas Iedzīvotaju konsultatīvajā padomē ar 4.09.2024, ir 
nepieciešams ievēlēt jaunu sekretāru). 

Balsojot: Par – 5; Pret – 0; Atturas 0 - par sekretāru tika ievēlēta Iveta Klints;  

2. Par IPIKP profila izveide sociālajos tīklos.  

Balsojot: Par – 5; Pret – 0; Atturas 0 - tika nolemts izveidot IPIKP profilu 
FACEBOOK.com platformā;  

3. Par IPIKP sadarbības veicināšanu ar Iecavas pilsētas sociāli aktīvām 

personu grupām.  
Balsojot: Par – 5; Pret – 0; Atturas 0 - tika nolemts uzrunāt Iecavas pilsētas 
skolu skolēnu padomes pārstāvjus, dienas centra senioru apvienību un citas 
Iecavas pilsētas sabiedriski aktīvas iedzīvotāju grupas ar mērķi aptvert pēc 
iespējas plašāku spektru un vecuma grupu iedzīvotājus, veicināt to sociālo 
aktivitāti un interešu pārstāvību caur IPIKP;  

4. Informatīvā sadarbība ar Iecavas apvienības pārvaldi.  

IPIKP apņemas pēc nepieciešamības, ne retāk kā reizi MĒNESĪ, informēt 
Iecavas apvienības pārvaldi par iedzīvotāju iesūtītajiem jautājumiem. Ja ir 
nepieciešams eksperta viedoklis, organizēt publisku iedzīvotāju sapulci 
pieaicinot attiecīgo pašvaldības speciālistu.  

5. Iedzīvotāju iesūtīto jautājumu izskatīšana.  



- Izskatot iedzīvotāju ziņojumus par neskaidrībām saistībā ar stikla 
šķirojamo atkritumu konteineru izvietošanas jauno kārtību, lūdzam- 
Bauskas novada Iecavas apvienības pārvaldi pievērst uzmanību un aktīvi 
veicināt situāciju ,lai stikla šķirojamo konteineru daudzums Iecavas pilsētā 
palielinātos, salīdzinājumā ar iepriekšējo periodu, tostarp iedzīvotāju 
norādītajās Baldones un Ed.Virzas ielu apkaimēs; 

- Izskatot Iecavas pilsētas iedzīvotāju ierosinājumus saistībā ar pilsētas 
teritorijas labiekārtošanu, lūdzam Bauskas novada Iecavas apvienības 
pārvaldi aktualizēt jautājumu par Iecavas pilsētas Vītolu ielas ceļa seguma 
nomaiņu;  
- IPIKP lūdz Bauskas novada Iecavas apvienības pārvaldi izskatīt 

jautajumu, lai Iecavas vecā centra- Dārtijas iedzīvotājiem būtu iespēja 

šķērsot Ģedules upīti Ābeļu un Stigu ielu apkaimē.  
- IPIKP lūdz Bauskas novada Iecavas apvienības pārvaldi izvērtēt 

Iecavas pilsētas iedzīvotāju iespējas izmantot Bauskas peldbaseinu, 
nodrošinot bezmaksas transportu. 
- Izvērtējot iedzīvotāju sniegtās ziņas un apsekojot situāciju dabā, IPIKP 

lūdz Bauskas novada Iecavas apvienības pārvaldi pievērst izmanību un 

izvērtēt iespēju izveidot gājēju pāreju uz A7 šosejas DUS Neste un 

Hesburger apvidū, nodrošinot drošu šosejas šķersošanu gan autoba 

pieturā izkāpjošiem iedzīvotājiem, gan pārējiem gājējiem, kas tajā apvidū 

pārvietojas pa trotuāriem.  

6. Par veselības veicināšanas pasākumiem Iecavas pilsētā. IPIKP apņemas 
apzināt Iecavas iedzīvotāju ierosinājumus un jautājumus saistībā ar veselība 
aprūpes prioritātēm, lai ar tiem dalīties nākamajā tikšanās reizē ar Bauskas 
slimnīcas pārstāvi.  

Sēde slēgta plkst. 19.30  

Priekssēdētājs: Nataļja Kartiševa  

Sekretārs: Iveta Klints 
 


